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US and UN power hand-over or hostile take-over up for grabs 
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Negotiations for a new financial system are on hold as the controllers of the old system seem to have gone into or are preparing to go into hiding. This means that at the time of this writing it is unclear if there will be peaceful transition to a new financial system or a hostile take-over of the old system.


Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?
The backdrop to these now on hold negotiations is an increasingly chaotic situation in the United States, the Middle East and Europe as the bankruptcy of the Western financial system begins to affect social and economic stability.

Related Former Morgan Stanley Chief Asia Economist: "Don't Listen To The Ruling Elite, The World Economy Is In Real Trouble"

The situation in the United States is especially critical with an intense power struggle that has become visible even in the corporate media. This can be seen as some Khazarian controlled media like the New York Times and the Washington Post reporting a very different reality than media like the Wall Street Journal and ABC TV or the nation-wide McClatchy newspaper chain. The former, for example, report that Hillary Clinton is now the official Democratic Party presidential candidate while the latter are concentrating more on the criminal investigations into the Clinton foundation etc. The clearest sign of a split in the power structure, though, comes from the White House itself. Their “acting-President” Barack Obama publicly endorsed Hillary Clinton for President only to have the White House Press spokesman come out an hour later to say that Clinton was under criminal investigation.

https://www.washingtonpost.com/news/the-fix/wp/2016/06/06/make-no-mistake-hillary-clinton-will-clinch-the-democratic-nomination-on-tuesday/

http://www.foxnews.com/politics/2016/06/10/white-house-confirms-criminal-probe-over-clinton-emails-shreds-campaign-claim.html
https://www.youtube.com/watch?v=sVmuGQE5vyo
Related Hillary Clinton is the Only Candidate to Receive Campaign Money from Federal Reserve Officials

The bankruptcy on May 2nd of the UNITED STATES OF AMERICA Corporation is being felt in increasingly obvious ways. For example, many of the close to 50 million Americans who rely on food aid to feed their families were experiencing glitches with their cards this month, in what is either a cyber-attack or an attempt to steal their money. Another example is that police have gone from stopping cars and stealing the passenger’s cash to using high-tech devices to empty their credit cards. There are also reports of glitches in mobile phone networks and GPS systems around the US in what is a clear sign of intense cyber-warfare.

Related Cops Use New Device to Steal Money and Seize Property (CAF) Just For Being Suspected of a Crime, Innocent Till Proven Guilty is a Myth

The false flag attack in Orlando, Florida, where 50 people were allegedly killed, “will not stop leaks or distract” from the ongoing campaign to end Khazarian mafia control of the United States, Pentagon officials say. The Orlando incident also illustrated the split in the US with many corporate media outlets describing it as an attack by a single ISIS “radical Muslim” killer while internet news sites, agency officials and other aware people instantly recognized it as yet another Khazarian mafia psychological warfare operation false flag incident.

Related Orlando Shooting | Witness Describes Second Shooter and Accomplice Blocking Exits,"Stay inside, stay inside," a Man Told Panicked Patrons as People Were Gunned Down

Related Orlando Shooting | FBI was Watching, Lone Wolf, Omar Mateen Since 2013. Gunman Called 911 Moments Before Shooting and; ISIS Unveiled US "Kill List" Last Week, Including 600 Florida Residents

The Pentagon and the agencies already know the Khazarian mafia (is) the real culprits behind this attack and know the trail leads to Israel and world Khazarian mafia headquarters in Switzerland.

This false flag took place immediately after top bosses of the Khazarian mafia ended their meeting at the Bilderberg gathering in Dresden, Germany. Although not on the official list of attendees, Rothschild family sources confirm Nathaniel Rothschild presided over that meeting on behalf of top his uncle and top Khazarian mafia boss Baron Jacob Nathaniel Rothschild. The official press release about the meeting can be seen here:

http://www.bilderbergmeetings.org/press-release.html

Related Bilderberg Agenda 2016 | The World's Elite are Scared to Death of the "Precariat" – the 'Awakening Ones' | Stopping Trump, Wealth Inequality Riots, Migrants, Brexit, and more

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe

The only thing we can add to this from our own sources is that at the meeting they discussed a global tax that would be sold as necessary to finance an end to environmental destruction and poverty. They also discussed the Chinese offer of 20,000 tons of gold at a 13% discount on the condition that of that discount the 10% would be used to set up a future planning agency and the other 3% would go to commissions as mentioned previously in this newsletter, Rothschild family sources confirm.

Related Benjamin Fulford - June 6th 2016: Rothschild Khazarian mafia using delaying tactics but time is running out

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts

The Rothschild family is in any case now clearly circling their wagons. CIA officials say that nobody is answering the phone at all the official, public Rothschild family companies. The only number to contact them at is the one at their family complex in Zug, Switzerland and at the time of this writing, nobody was answering the phone there either. Below is a picture of the Rothschild family complex in Zug.
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https://www.youtube.com/watch?v=sVmuGQE5vyo

Related Current Global Situation Update — Intel Round Up: Mainstream News, Insiders, Whistleblowers and more
There are also signs something unusual is about to happen in England, possibly related to the Rothschilds. According to Russia Today (most likely not a Russian site)

https://www.rt.com/uk/345988-g4s-royal-mint-security/
the British military has been removed from the job of protecting the Royal Mint (where England’s gold is stored) and replaced with the private security company G4S. This is the scandal plagued company that botched the security for the London Olympics. It is also where the so-called shooter in Orlando used to work.

Related Orlando Shooting Crisis Actor Caught in Fox News Footage? Red-Shoed Man, Carried Away on Camera Stands Up on Wounded Thigh and Pushes Good Samaritan
Related Orlando Shooting Crisis Actor Caught in Fox News Footage? Red-Shoed Man, Carried Away on Camera Stands Up on Wounded Thigh and Pushes Good Samaritan
Considering the closure of the Rothschild offices in England, Japan and elsewhere, it is a good guess they have absconded to Switzerland with England’s gold reserves. If that is the case it means that, for the first time since the Rothschilds made a fortune from insider trading after the Battle of Waterloo, the Rothschilds no longer control the Bank of England.

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe
This could also be related to a double digit lead in the polls in England favouring an exit from the European Union in the referendum due on June 23rd. If England leaves the EU it will become a truly independent country again for the first time since 1066. Events will tell.

We are also hearing from German Second Reich sources that Germans who left Germany to form colonies elsewhere after and just before the end of World War 2 will be going back to Germany shortly to restore independence their fatherland. They also say a lot of hitherto hidden German technology is also about to be revealed. Pentagon sources say US forces have been evacuated from Germany’s Ramstein air base in order to shut down Bush cabal drug trafficking there and thus cut off their funds.

Related Another SSP Whistleblower Confirms Corey Goode's Story | US Navy Spies Learned Secrets of Nazi Anti-gravity Spacecraft
In any case, as things stand the entire European financial system is wobbling and about to collapse. The latest report from the BIS says international banks have reduced lending to Europe by $276 billion during the most recent quarter.

https://www.bis.org/publ/qtrpdf/r_qt1606.pdf
The already bankrupt system is not likely to be able to survive such a huge reduction of money. Perhaps that is why that ultimate Khazarian insider, George Soros, has announced he is going into gold and gold mining stocks as a hedge against financial turmoil in the US and Europe.

There is also severe turbulence in Turkey. Sources in Turkey say there are riots throughout that country and even battles taking place between armed police and military units. Pentagon sources say the evacuation of US forces the Incirlik air base in Turkey has also helped cut off the supply of drug money to the Bush Nazi faction of the Khazarian mafia. Turkish news reports partially support this source by reporting the Turkish government is denying German requests to allow the German airforce to start using that base. Why would Germany suddenly want to send planes to a base in Turkey?

http://www.dailysabah.com/politics/2016/06/13/ankara-dismisses-claims-germany-will-use-incirlik-air-base
Satan worshipping Khazarian and Israeli PM Benyamin Netanyahu went to Russia last week to seek protection and permission to resume air raids against Syria and Libya, Pentagon sources say. Instead Netanyahu was told Israel would have to return the Golan heights and hand control of its gas fields over to Russia’s Gazprom if it wanted protection. Russia also told them it would keep arming Hezbollah, Syria and Iran.

The Saudi Arabian government is also under severe attack as it was revealed it used financial blackmail against the UN in order to get itself removed from sanctions over its murder of children in Yemen. Saudi Arabia, in any case, has no money and is now trying to seize funds from the 9 million foreigners working there.

In Asia, meanwhile, a serious power struggle is continuing in China with Xi Jinping duking it out against the Shanghai faction and the Communist Youth League faction. This infighting is expected to come to some sort of climax at the summer meeting in Beidaihe in July.

In Japan and Korea, meanwhile, top underworld figures have contacted the White Dragon Society to ask what is going to happen to them now that the Rothschilds have lost power. A representative of the Korean Unification Church, the longtime allies of the Bush Nazi Khazarian faction and supporters of the current Abe regime suggested the underworld could finance itself with control of the soon to be legalized marijuana industry in Japan and South Korea. Marijuana has never been illegal in North Korea, where it is still sold openly in the shops alongside with amphetamines. This representative also said they have stopped supplying amphetamines to the Bush faction of the Khazarian mafia. He also asked what role North Korean dictator Kim Jong Un would have under the new regime.

A top official from a senior Kanto based Yakuza business syndicate said his group expected to receive equal or greater financing under the new regime as it got from the Rothschilds. He expected this to take place in the form of “movie financing” and real estate loans.

Both were told that as much of Yakuza business that could be made legal would be make legal and that they would earn more under the new regime as legitimate businesses than they did working underground.


Source:   http://benjaminfulford.net/2016/06/14/us-and-un-power-hand-over-or-hostile-take-over-up-for-grabs/
Benjamin Fulford le 13 juin 2016
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Le pouvoir des EU et de L’ONU en jeu, passation ou acquisition hostile
Les négociations pour un nouveau système financier sont en attente parce que les contrôleurs de l’ancien système semblent avoir disparu ou se préparent à entrer dans la clandestinité. Cela signifie que, au moment d’écrire ces lignes, il est difficile de savoir s’il y aura une transition pacifique vers un nouveau système financier ou une prise de contrôle hostile de l’ancien système.

Related What Will The Global Economy Look Like After The ‘Great Reset'?
La toile de fond sur ces négociations, maintenant en suspend, est la situation plus en plus chaotique aux États-Unis, au Moyen-Orient et en Europe alors que la faillite du système financier occidental commence à affecter la stabilité sociale et économique.
Related Former Morgan Stanley Chief Asia Economist: "Don't Listen To The Ruling Elite, The World Economy Is In Real Trouble"
La situation aux États-Unis est particulièrement critique avec une intense lutte de pouvoir devenue visible même dans les médias corporatifs. On peut observer cela parce que certains médias contrôlés Khazarians, comme le New York Times et le Washington Post, rapportent une réalité très différente de celle des médias comme le Wall Street Journal et ABC TV, ou la chaîne de journaux nationale McClatchy. Les premiers, par exemple, rapportent que Hillary Clinton est maintenant la candidate présidentielle officielle du Parti Démocratique, tandis que les seconds se concentrent davantage sur les enquêtes criminelles pesant sur la Fondation Clinton, etc. Cependant, le signe le plus clair d’une scission au sein de la structure du pouvoir vient de la Maison Blanche elle-même. Le « président d’office », Barack Obama, a publiquement endossé Hillary Clinton comme Président, seulement pour voir, une heure plus tard, le porte-parole de la Maison Blanche sortir pour annoncer que Clinton était sous enquête criminelle.

https://www.washingtonpost.com/news/the-fix/wp/2016/06/06/make-no-mistake-hillary-clinton-will-clinch-the-democratic-nomination-on-tuesday/
http://www.foxnews.com/politics/2016/06/10/white-house-confirms-criminal-probe-over-clinton-emails-shreds-campaign-claim.html
https://www.youtube.com/watch?v=sVmuGQE5vyo
Related Hillary Clinton is the Only Candidate to Receive Campaign Money from Federal Reserve Officials
La faillite du 2 mai de la Corporation des ÉTATS-UNIS D’AMÉRIQUE se fait sentir de façon de plus en plus évidente. Par exemple, plusieurs des près de 50 millions d’Américains, qui comptent sur l’aide alimentaire pour nourrir leurs familles, ont éprouvé des pépins avec leurs cartes ce mois-ci, ce qui est soit une cyber-attaque ou une tentative de voler leur argent. Un autre exemple est que la police est passée de l’arrestation des voitures et voler l’argent des passagers, à l’utilisation d’appareils de haute technologie pour vider leurs cartes de crédit. Il y a aussi des rapports de problèmes dans les réseaux de téléphonie mobile et les systèmes GPS un peu partout aux États-Unis, dans ce qui est un signe clair d’une intense cyber-guerre.

Related Cops Use New Device to Steal Money and Seize Property (CAF) Just For Being Suspected of a Crime, Innocent Till Proven Guilty is a Myth
Les responsables du Pentagone disent que l’attaque sous fausse bannière à Orlando, en Floride, où apparemment 50 personnes auraient été tuées, « ne fera pas cesser les fuites ni détourner l’attention » de la campagne en cours pour mettre fin au contrôle de la mafia Khazariane aux États-Unis. L’incident d’Orlando illustre également la scission médiatique aux États-Unis, avec de nombreux médias corporatifs décrivant cela comme une attaque par un seul tueur « musulman radical » ISIS, tandis que les sites de nouvelles sur Internet, les responsables des agences et d’autres personnes au courant, l’ont instantanément reconnu comme étant encore une autre incident d’opération, sous fausse bannière, de la guerre psychologique de la mafia Khazariane.

Related Orlando Shooting | Witness Describes Second Shooter and Accomplice Blocking Exits,"Stay inside, stay inside," a Man Told Panicked Patrons as People Were Gunned Down

Related Orlando Shooting | FBI was Watching, Lone Wolf, Omar Mateen Since 2013. Gunman Called 911 Moments Before Shooting and; ISIS Unveiled US "Kill List" Last Week, Including 600 Florida Residents
Le Pentagone et les agences connaissent déjà les vrais coupables, la mafia Khazariane, derrière cette attaque, et ils savent que la trace remonte à Israël et au quartier général mondial de la mafia Khazariane en Suisse.

Cette attaque sous fausse bannière a eu lieu immédiatement après que les grands patrons de la mafia Khazariane aient terminé leur réunion de l’assemblée Bilderberg à Dresde, en Allemagne. Bien que n’étant pas sur la liste officielle des participants, les sources de la famille Rothschild confirment que Nathaniel Rothschild a présidé l’assemblée au nom de son supérieur et oncle, patron suprême de la mafia Khazariane, le Baron Jacob Nathaniel Rothschild. On peut voir ici le communiqué de presse officiel de la réunion:

http://www.bilderbergmeetings.org/press-release.html
Related Bilderberg Agenda 2016 | The World's Elite are Scared to Death of the "Precariat" – the 'Awakening Ones' | Stopping Trump, Wealth Inequality Riots, Migrants, Brexit, and more

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe
La seule chose que nous pouvons ajouter à cela et venant de nos propres sources est que, lors de la réunion, ils ont discuté d’une taxe mondiale dont l’idée serait vendue comme étant nécessaire pour financer la fin à la destruction de l’environnement et à la pauvreté. Ils ont également discuté de l’offre chinoise des 20,000 tonnes d’or à un rabais de 13 % à la condition que cette réduction de 10 % sera utilisée pour mettre en place une future agence de planification, et l’autre 3 % irait en commissions, ainsi que mentionné précédemment dans ce bulletin d’information, confirment les sources de la famille Rothschild.

Related Benjamin Fulford - June 6th 2016: Rothschild Khazarian mafia using delaying tactics but time is running out

Related Reclaiming Wealth for Humanity | The Connection Between 9/11, JFK and The Global Collateral Accounts


La famille Rothschild est en tout cas maintenant clairement en train de mettre leurs wagons en cercle. Les responsables de la CIA disent que personne ne répond au téléphone dans toutes les entreprises officielles et publiques de la famille Rothschild. Le seul numéro pour les contacter est celui de leur complexe familial à Zoug, en Suisse et, au moment de la rédaction de ces lignes, plus personne ne répondait à ce téléphone là non plus. Voici une image du complexe de la famille Rothschild à Zoug.
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https://www.youtube.com/watch?v=sVmuGQE5vyo

Related Current Global Situation Update — Intel Round Up: Mainstream News, Insiders, Whistleblowers and more
Il y a aussi des signes que quelque chose d’inhabituel est sur le point de se passer en Angleterre, peut-être en rapport avec les Rothschild. Selon Russia, (qui très probablement, n’est pas un site russe),

https://www.rt.com/uk/345988-g4s-royal-mint-security/
l’armée britannique a été relevée de la tâche de protéger la Monnaie Royale (où l’or de l’Angleterre est stocké), et a été remplacée par la société de sécurité privée G4S. Ceci est la société en proie au scandale, et qui a bâclé la sécurité aux Jeux olympiques de Londres. C’est également là où le soi-disant tireur d’Orlando travaillait.

Related Orlando Shooting Crisis Actor Caught in Fox News Footage? Red-Shoed Man, Carried Away on Camera Stands Up on Wounded Thigh and Pushes Good Samaritan
Related Orlando Shooting Crisis Actor Caught in Fox News Footage? Red-Shoed Man, Carried Away on Camera Stands Up on Wounded Thigh and Pushes Good Samaritan
Compte tenu de la fermeture des bureaux Rothschild en Angleterre, au Japon et ailleurs, c’est une bonne supposition de penser qu’ils auraient pris la fuite en Suisse avec les réserves d’or de l’Angleterre. Si tel est le cas, cela signifie que pour la première fois depuis que les Rothschild ont fait une fortune avec le délit d’initié après la bataille de Waterloo, les Rothschild ne contrôlent plus la Banque d’Angleterre.

Related Rothschild Bank Now Under Criminal Investigation Over Missing $4 Billion in Global Corruption Probe
Cela pourrait également avoir un lien avec une double tête, dans les chiffres des sondages en Angleterre, en faveur d’une sortie de l’Union Européenne dans le référendum prévu pour le 23 juin. Si l’Angleterre quitte l’UE, elle deviendra à nouveau un pays véritablement indépendant, pour la première fois depuis 1066. Les événements nous le diront.

Nous entendons aussi dire des sources allemande du 2e Reich que les Allemands qui ont quitté l’Allemagne pour former des colonies ailleurs, après et juste avant la fin de la Seconde Guerre Mondiale, retourneront bientôt en Allemagne pour y restaurer l’indépendance de leur patrie. Ils disent aussi que beaucoup de la technologie allemande, jusque-là cachée, est également sur le point d’être révélée. Les sources du Pentagone disent que les forces américaines ont été évacuées de la base aérienne de Ramstein en Allemagne afin de mettre fin au trafic de drogue cabale de Bush là-bas et ainsi, leur couper les fonds.

Related Another SSP Whistleblower Confirms Corey Goode's Story | US Navy Spies Learned Secrets of Nazi Anti-gravity Spacecraft
Dans tous les cas, au point où en sont les choses, l’ensemble du système financier européen vacille et est sur le point de s’effondrer. Le dernier rapport de la BRI affirme que les banques internationales ont réduit de 276 milliards $, leurs prêts à l’Europe au cours du plus récent trimestre.

https://www.bis.org/publ/qtrpdf/r_qt1606.pdf
Le système, déjà en faillite, ne devrait pas être en mesure de survivre à une telle énorme réduction d’argent. Peut-être est-ce la raison pour laquelle cet initié Khazarian ultime, George Soros, a annoncé qu’il va dans les stocks d’or et des mines d’or comme couverture contre les turbulences financières aux États-Unis et en Europe.

Il y a aussi de fortes turbulences en Turquie. Les Sources en Turquie disent qu’il y a des émeutes dans tout le pays, et même des combats se produisent entre la police armée et les unités militaires. Les sources du Pentagone disent que l’évacuation des forces américaines de la base aérienne d’Incirlik en Turquie, a également contribué à couper l’alimentation de l’argent de la drogue à la faction Bush Nazie de la mafia Khazariane. Les reportages Turcs soutiennent partiellement cette source en signalant que le gouvernement turc refuse les demandes allemandes de permettre à l’aviation allemande de commencer à utiliser cette base. Pourquoi l’Allemagne veut-elle soudainement envoyer des avions dans une base en Turquie ?

http://www.dailysabah.com/politics/2016/06/13/ankara-dismisses-claims-germany-will-use-incirlik-air-base
Benyamin Netanyahu, le premier ministre israélien Khazarian et adorateur de Satan, est allé en Russie la semaine dernière pour demander protection et l’autorisation de reprendre les raids aériens contre la Syrie et la Libye, selon des sources du Pentagone. Au lieu de cela, Netanyahu s’est fait dire qu’Israël devrait retourner sur le plateau du Golan et transférer le contrôle de ses champs de pétrole à Gazprom de Russie, s’il voulait être protégé. La Russie leur a aussi dit qu’elle allait continuer à fournir des armes au Hezbollah, la Syrie et l’Iran.

Le gouvernement saoudien est également sous attaque sévère, étant donné qu’il a été révélé qu’il faisait du chantage financier contre l’ONU afin d’obtenir d’être exonéré de sanctions en ce qui concerne les assassinats d’enfants au Yémen. En tout cas, l’Arabie Saoudite n’a pas d’argent et essaie maintenant de s’emparer des fonds des 9 millions d’étrangers qui y travaillent.

En Asie, pendant ce temps, une lutte sérieuse pour le pouvoir se poursuit en Chine avec Xi Jinping, affrontant la faction de Shanghai et la faction de la Ligue de la Jeunesse Communiste. Cette lutte devrait arriver à une sorte de point culminant lors de la réunion d’été, à Beidaihe en juillet.

Entre temps, au Japon et en Corée, des personnages importants du crime mafieux ont contacté la Société Dragon Blanc pour demander ce qui va leur arriver maintenant que les Rothschilds ont perdu le pouvoir. Un représentant de la Korean Unification Church, des alliés de longue date de la faction Nazi Bush Khazariane et les supporters du régime actuel Abe (au Japon) ont suggéré que le monde du crime mafieux pourrait se financer lui-même au moyen du contrôle de l’industrie de la marijuana qui sera bientôt légalisée au Japon et dans la Corée du Sud. La marijuana n’a jamais été illégale en Corée du Nord où elle est encore vendue ouvertement dans les boutiques à côté des amphétamines. Ce représentant a également dit qu’ils ont arrêté de fournir les amphétamines à la faction Bush de la mafia Khazariane. Il a également demandé quel rôle le dictateur de la Corée du Nord, Kim Jong Un aurait sous le nouveau régime. 

Un haut responsable d’une entreprise importante du syndicat du crime Yakuza basé à Kanto, a déclaré que son groupe prévoyait recevoir un financement égal ou supérieur dans le cadre du nouveau régime tel qu’il le recevait des Rothschilds. Il s’attendait à ce que cela se présente sous la forme de « financements de films » et de prêts immobiliers. Les deux ont été informés que la plupart des entreprises Yakuza, qui pourraient être rendues légales, seraient rendues légales, et qu’ils gagneraient plus sous le nouveau régime en étant des entreprises légitimes qu’en travaillant clandestinement.

Traduction Estelle P. pour www.stopmensonges.com
Source:   http://benjaminfulford.net/2016/06/14/us-and-un-power-hand-over-or-hostile-take-over-up-for-grabs/
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